

GFRK styrelsemöte 2024-08-15 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Sofia Nordlund (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Karolina Häägg Franzén, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC), Frida Engberg

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Sofia Nordlund

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Sofia Nordlund.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2024-06-13 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- US planerar att ha käpphästhoppning i september.
- US vill åka till SIHS även i år och har börjat planera hur de ska få ihop pengar till resan. Förslaget är att de ska sälja toalettpapper och kakor och om de uppnår vissa mål så bekostar klubben resan dit.
- Vi diskuterade ifall US ska genomföra någon typ av julaktivitet men det blev inget bestämt. Förslagen som nämndes var luciatåg eller någon annan mindre aktivitet i samband med pakethoppningen.

5. Ridskoleverksamhet

- Ridskolan är igång igen efter sommaren.
- 2 av ridskolans hästar ska opereras, det är Cody som har bildat ett överben som trycker och måste opereras bort och Picasso har fått en fraktur på griffelbenet. En avvägning gjordes utifrån Picassos ålder men eftersom det är relativt kort konvalescens och han mår bra i övrigt så har beslutet tagits att satsa på operation.
- En ny storhäst, Walter, har köpts in till ridskolan. Han är snäll men ung och behöver skolas in. Just nu står han och vilar pga en hovböld.
- Ridskolan är i stort behov av en till ponny i D storlek. Frida nämner att hon eventuellt har kontakt kring en D-ponny som ridskolan skulle kunna låna en period.

6. Anläggning

- Under sommaren har Per-Anders ställt upp och lagat och fixat saker som varit trasiga/slitna på anläggningen. Bland annat har han lagat höbandet, hövagnen och diverse pirror. Dessa insatser var verkligen välkomna och styrelsen är mycket tacksamma för detta.
- Det har funnits slitage och ojämnheter i stallgolvet som Ida har hjälpt till att fixa.
- Vi har fått sand och flis till ridhuset och ridbanan som ska läggas ut under nästa vecka (v.34).
- Emilia har äntligen fått någon som kan tänka sig att ploga åt oss i vinter. Det blir Wretblad som även plogat åt oss förr i tiden.
- Sofia har varit i kontakt med en snickare som ideellt ska se över fönstren. Några fönster i taget ska fixas med start i ponnygången och sen sadelkammaren. Sofia tänkte även kolla med byggskolor om det finns någon hjälp att få därifrån med t ex målning.
- Det finns plåtar på taket som skulle behöva ses över innan vintern. Emilia har försökt få kontakt med Franzéns plåt, som fixat det tidigare, men får ingen återkoppling därifrån.
- Emilia och Sofia träffade representanter för Kultur och Fritid i tisdags. Vi behöver göra en plan för hur vi ska kunna få mer hjälp till förbättringar av anläggningen.

7. Inackordering

- Ny uppstallad med 3 hästar har flyttat in. En av hästarna kan vi få låna till verksamheten om det skulle behövas.
- Det är en ny inackorderad på gång in och efter det finns en ledig plats kvar.
- Styrelsen har läst igenom och godkänner det nya förslaget på inackorderingsavtal.

8. Personal

- Ridläraren Rosalie slutar sista september så en annons är ute kring ny ridlärare. Det är viktigt att vi får in en ny ridlärare snart eftersom Emilia D går hem på föräldraledighet inom kort och det kommer inte fungera att vara 2 ridlärare för lite.
- Idas anställningsgrad kommer gå från 40% till 100% under Emilias föräldraledighet. Ida ska även söka ridlärare level 1 igen.
- Emilia arbetar 75% nu så Alva i stallet har fått ett vikariat på 50%.

9. Medlemmar

- Den 7/9 är det arbetsdag.
- Vi planerar genomföra ett medlemsmöte i september. Frida och Karolina börjar med förberedelserna.

10. Ekonomi

- Mariana informerade om ekonomin.
- Vi har fått frågan om vi vill sälja Ullmax i år också. Vi pratade kring att det inte varit speciellt stor förtjänst de senaste gångerna och att istället bara informera om att man själv kan välja vilken förening man vill stödja när man köper direkt från Ullmax. Då behöver vi inte ha någon aktiv försäljning och administrationen som det innebär.

- Klubben med US i spetsen ska sälja toalettpapper för att få ihop pengar till ytterligare en häst. Frida kommer vara på plats under en vecka och informera alla föräldrar. Försäljningen ger 70kr förtjänst per bal och 6 pallar är det minsta vi behöver sälja för att vi ska få leveransen. Pengarna som tjänas in ska användas till en ny häst och ungdomssektionens resa till SIHS.
- Sofia har gått igenom en lista med stiftelser där vi kan söka bidrag och sammanfattat att Swedbank, Jordbruksverket och XL hjälpen skulle kunna vara intressanta att söka från.

11.Sponsring

- Emilia har haft kontakt med Dina Försäkringar kring deras skyltar som de inte betalat för på ett tag. Dina valde nu att betala för ett år istället för att ta ner skyltarna vilket gav klubben 30 000kr i sponsorintäkter.

12.Styrelsen

- Klubben behöver ha en till representant till valberedningen. Frida pratar lite med medlemmarna när hon ändå pratar kring toalettpappersförsäljningen.

13.Tävling

- Bengt och Lovisa ska börja förbereda ansökningarna för nästa år.

14.Cafeteria

- Linda och Helen ska inventera varorna och återkomma med en shoppinglista.
- Linda skriver ihop något kring upplägget för hösten som vi går ut med senast v. 37. Förslaget är att fördela ut dagar/veckor till ridgrupper och att medlem som inte vill bemanna sitt pass får köpa tjänsten av en ungdomsmedlem.
- Vi behöver ha ett gemensamt förhållningssätt kring vilka regler som gäller för cafeteria, Linda och Helen har tagit på sig ansvaret för cafeteria så de har mandat att bestämma vilka regler som gäller.
- Styrelsen bemannar cafeteria under v.32 och finns då där för att prata med och svara på frågor från medlemmar.

15.Övrigt

- Frida undrar om det finns omklädningskåp för eleverna eller om det skulle kunna gå att ordna på övervåningen på klubbis. Emilia svarar att det finns ingen trappa upp till övervåningen men att det finns skåp på loftet som Emilia nyligen har styrt upp och mejlat ut att det kommer kosta 50kr per termin.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls torsdag den 12/9.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.